
Dobro sodelujemo z mladimi
Že peto leto je predsednik

krajevne organizacije ZB Kode-
Ijevo. Zato ni nič čudnega, če
je najin pogovor stekel o bor-
čevski organizaciji. Sicer pa je
aktiven na vseh področjih druž-
benopolitičnega življenja, prija-
tdji ga .poznajo tudi kot odlič-
nega ribiča in lovca.

AIojz Trtnik rojen Moščan,
toda po odhodu v partizane je
za dolgo izgubil stik z našo ob-
čino. Tja do leta 1954 jfli sploh
ni imel, potem pa kot občan
Centra spet vzpostavil, dokler
se ni leta 1968 preselil na Ko-
deljevo. Takoj se je vključil v
krajevno organizacijo ZB in
kmalu postal predsednik.

,,Naša organizacija je po šte-
vilu članov med najmočnejšimi
v občini, saj nas je 567, vendar
je število članov iz leta v leto
manjše. Organizacija ZB je do-
slej uključevala tudi čiane s te-
rena KS Štepanjsko naselje s 56
člani, vendar bodo sedaj formi-
rali lastno osnovno organiza-
cijo. Borci so vedno starejši,
vedno več jih je obolelih, pa
tudi umira jih vedno več. Po-

javljajo se bolezni. ki so posle-
dice NOB.

Vedno več je obolenj ožllja.
hrbtenice, srca, da o revmi
sploh ne govorimo. Rešujemo
stanovanjsko problematiko bor-
cev, nudimo pomoč ostarelim
in drugun pomoči potrebnim.
posebej pa sc trudimo da sproti
rešujemo najbolj pereče proble-
ine. Vedno večji je tudi pro-
blem podaljšane zdravstvene
nege. ki bi jo borci morali do-
biti, pa je največkrat ne dobe.
Zdravniki jih napotijo k nam,
povpraševanje je vedno večje,
možnosti pa so slabe. Ljudje
morajo imeti garancijo, da bodo
imeli po prvi negi tudi možnost
podaljšane nege. za kar imajo
vso pravico. Sicer pa je naša
organizacija zelo aktivna tudi
na političnem področju, saj
opravljajo naši člani čez 270
funkcij bodisi.v SZDL, ZK, ali V
KS. Pri tem se zlasti trudimo,
da borcev ne obremenjujemo s
funkcijami; delajo naj toliko,da
ne zgubijo stika, da niso povsem
odrezani. Sami ste lahko videli,
da so to starejši ljudje, v večini
stari čez šestdeset let.

Na terenu pa je še veliko bor-
cev. ki niso vključeni v nobenb
organizacijo. Stalno se trudimo.
da bi jih vključili čimveč. Va-
bimo jih na svoje sestanke. ven-
dar se ninogi ne odzovejo. Zelo
dobro pa sedaj sodelujemo z
mladimi. Mladino zanirna zgo-
dovina, zlasti zgodovina NOB.
Zato je organizacija pohodov
zelo primerna oblika seznanja-
nja mladih s tradicijami NOB.
Večkrat gremo z, njimi in jim na
privlačen način opisujemo boje,
mladi pa se lahko med potjo
tiidi zabavajo. ^lislim', da tu
vprašanje denarja sploh ne bi
smel biti problem."

Zelo malo časa sva imela na
razpolago, saj je bil tisti dan
Lojze polno zaseden.

,,Vidite, tu me čakajo še ma-
teriali za sejo skupščine, pa ne
vem, kdaj jih bom lahko pre-
delal," je rekel.

Nisem ga hotel več motiti.
Že naslednji hip je zazvonil te-
lefon in mislim, da je odšel
krnalu za mano na sestanek pri-
pravljalnega odbora za proslavo.

IG


